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Betreft: Gebruik van wegwerpbekers in Huis van de Stad

Datum: 03 juli 2024

Geacht college,

Op basis van de regelgeving die sinds 1 januari 2024 van kracht is en die voorschrijft dat wegwerpbekers

die plastic bevatten niet meer mogen worden gebruikt in kantoren, bedrijven en instellingen waar

consumptie op locatie plaatsvindt (1), stellen wij de volgende vragen:

1. Is de gemeente op de hoogte van de recent ingevoerde wetgeving met betrekking tot het

gebruik van wegwerpbekers?

2. Klopt het dat er in het Huis van de Stad nog gebruik wordt gemaakt van wegwerpbekers

met plastic? Zo ja, wat is de reden hiervoor?

3. Welke alternatieve oplossingen voor wegwerpbekers overweegt de gemeente, en

wanneer worden deze alternatieven geïmplementeerd?

Wij danken u bij voorbaat voor de beantwoording van deze vragen en hopen op een snelle

reactie.

Namens de fractie van GroenLinks

1. https://minderwegwerpplastic.nl/branche/kantoren-bedrijven-en-instellingen#:~:text=Voor%20k

antoren%2C%20bedrijven%20en%20instellingen,locaties%20niet%20meer%20worden%20aange

boden


